
  

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

2017. március 29-én  

megtartott  soros nyílt   üléséről 

 

 

 

 

 

 



T a r t a l o m j e g y z é k 
 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. március 29. napján  

megtartott soros nyílt  ülése jegyzőkönyvéhez 
 

 

H a t á r o z a t  jkv. ol-
dal száma tárgya 

 

13/2017. (III. 29.) Kt. határozat Napirend elfogadása 1. 

14/2017. (III.29.) Kt. határozat Beszámoló Dóc község 2016. évi közrendjéről és közbiztonságáról 3. 

15/2017. (III.29.) Kt. határozat Beszámoló a Képviselő-testület jogkörében a két ülés között kiadott 

döntésekről, utasításokról, fontosabb tárgyalásokról, valamint a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 4. 
 Tájékoztató az Alföldvíz Zrt. 2016. évi ivóvíz közszolgáltatására 

vonatkozó tevékenységéről 7. 

16/2017. (III.29.) Kt. határozat Sándorfalvi Közös Önkormányzati Hivatal 2016. évi beszámolója 8. 

17/2017. (III.29.) Kt. határozat Dóc Községi Önkormányzat 2017. évi Közbeszerzési terve 9. 

 Tájékoztató a Bianco Szociális Szövetkezet és az ÉP-SZÉP HÁZ 

Szociális Szövetkezet megalakulásáról 10. 
 

 

 

R e n d e l e t  jkv. 
oldal száma tárgya 

3/2017. (III.30.) Ör. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő – testületének 

…/2017.(…) önkormányzati rendelete az önkormányzati 

vagyonnal való gazdálkodás és rendelkezés szabályairól 5. 

4/2017. (III.30.) Ör. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

…/2017.(…) önkormányzati rendelete a hulladékgazdálko-

dási közszolgáltatásról szóló 7/2015.(IV.30.) önkormányzati 

rendelet módosítására 6. 

5/2017. (III.30.) Ör. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

../2017.(..) önkormányzati rendelete az egészségügyi alapel-

látás körzeteiről  6. 

 

 

 

 
Melléklet: 

 
1. sz.  Meghívó 

2. sz.  Jelenléti ív 

3.sz. Beszámoló Dóc község 2016. évi közrendjéről és közbiztonságáról 

4. sz.  Beszámoló a Képviselő-testület jogkörében a két ülés között kiadott döntésekről, utasításokról, 

fontosabb tárgyalásokról, valamint a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

5.sz. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő – testületének …/2017.(…) önkormányzati ren-

delete az önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás és rendelkezés szabályairól 

6.sz. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének …/2017.(…) önkormányzati rende-

lete a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 7/2015.(IV.30.) önkormányzati 

rendelet módosítására 

7.sz. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének ../2017.(..) önkormányzati rendelete 

az egészségügyi alapellátás körzeteiről 
8.sz. Tájékoztató az Alföldvíz Zrt. 2016. évi ivóvíz közszolgáltatására vonatkozó tevékenységéről 

9.sz. Sándorfalvi Közös Önkormányzati Hivatal 2016. évi beszámolója 

10.sz. Dóc Községi Önkormányzat 2017. évi Közbeszerzési terve 

11.sz. Tájékoztató a Bianco Szociális Szövetkezet és az ÉP-SZÉP HÁZ Szociális Szövetkezet meg-

alakulásáról 
 



 

  – 1 – 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 

Készült: Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Dóc Községi Önkormányzat 

nagytermében 2017. március 29-én, 13 30 órakor megtartott, soros nyílt üléséről. 

 
 

Jelen vannak: képviselő-testület részéről: 

 Tóth Margit polgármester  

 Ficsor Zoltánné alpolgármester  

 Biczók Imre képviselő 

 Sipos György képviselő 

 Turda Gábor  képviselő 

 

 tanácskozási joggal meghívottak részéről: 

 

 Dr. Török Éva  aljegyző 

 Lázár Margit mb. gazdálkodási csoportvezető 

 

 távolmaradását előre jelezte:  ----- 

 

 Jegyzőkönyvvezető: Berta Eszter ügyintéző 

 

A képviselő-testületi ülésre szóló meghívót a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete tartalmazza. 

A jelenléti ívet a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete tartalmazza. 

 

Tóth Margit polgármester köszöntötte a képviselő-testület és a meghívottak részéről megje-

lenteket; dr. Farkas László r.százados urat a Sándorfalvai Rendőrőrs őrsparancsnokát, Virág 

János Attilát a Szegedi Rendőr Főkapitányságról, Gyalog Attilát és Deák Gergelyt az ÉP-

SZÉP Ház Szociális Szövetkezet képviselőit, majd kérte a képviselő-testület hozzájárulását, 

hogy első napirendi pontként tárgyalják a Dóc község 2016. évi közrendjéről és közbiztonságáról 

szóló beszámolóját. 
Megállapította, hogy Dr. Bánfi Margit jegyző helyett, Dr. Török Éva aljegyző van jelen, az ülés 

határozatképes. Közölte, hogy a jegyzőkönyvvezető Berta Eszter, majd megnyitotta az ülést. 

 

Tóth Margit polgármester ismertette az ülés napirendjét és kérte a javaslat elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta a napirendi pon-

tot. 
 

13/2017.(III.29.) Kt. határozat 
 

Tárgy: Napirend elfogadása 

 

H a t á r o z a t 
 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2017. március 29-i soros, 

nyílt testületi ülés napirendi pontjait az alábbiak szerint határozza meg: 

 

 
1. Beszámoló Dóc község 2016. évi közrendjéről és közbiztonságáról 

2. Beszámoló a Képviselő-testület jogkörében a két ülés között kiadott döntések-

ről, utasításokról, fontosabb tárgyalásokról, valamint a lejárt határidejű hatá-

rozatok végrehajtásáról 
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3. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő – testületének …/2017.(…) ön-

kormányzati rendelete az önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás 

és rendelkezés szabályairól 

4. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének …/2017.(…) ön-

kormányzati rendelete a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 

7/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet módosítására 

5. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének ../2017.(..) önkor-

mányzati rendelete az egészségügyi alapellátás körzeteiről 
6. Tájékoztató az Alföldvíz Zrt. 2016. évi ivóvíz közszolgáltatására vonatkozó 

tevékenységéről 

7. Sándorfalvi Közös Önkormányzati Hivatal 2016. évi beszámolója 

8. Dóc Községi Önkormányzat 2017. évi Közbeszerzési terve 

9. Tájékoztató a Bianco Szociális Szövetkezet és az ÉP-SZÉP HÁZ Szociális 

Szövetkezet megalakulásáról 
 

1. Napirendi pont 

Tárgy: Beszámoló Dóc község 2016. évi közrendjéről és közbiztonságáról 

Előadó: Tóth Margit polgármester 

 

Tóth Margit polgármester ismertette az előterjesztést és megkérdezte a rendőrség képviselő-

it, dr. Farkas László őrparancsnok urat és Virág János Attilát, hogy kívánják-e kiegészíteni a 

beszámolót? 

 

dr. Farkas László őrsparancsnok megköszönte a képviselő-testületnek, hogy hozzájárultak, 

hogy első napirendi pontként tárgyalják a beszámolót. Elmondta, hogy törvényi kötelezett-

ségnek eleget téve, 2016. évről is elkészítették a beszámolójukat. Elmondja, hogy a rendőrőrs 

4 településen, Dóc, Sándorfalva, Szatymaz, Zsombó, 12 fő körzeti megbízottal és 2 fő nyo-

mozóval látja el az általános rendőrségi feladatokat (bűnügyi, közrendvédelmi, közlekedés-

rendészet) kb. 17.000 fő vonatkozásában. 

A tavalyi beszámolóhoz képest nem történt jelentős változás, de fontosnak tartja elmondani, 

hogy a megnövelt közterületi rendőrségi jelenlétnek köszönhetően csökkent a bűnügyek szá-

ma. Ezek többnyire kis értékű vagyon elleni lopások, rongálások, melyek általában külterüle-

ten lévő tanyákon, elhanyagolt ingatlanoknál történnek. Kiemelt kategóriába sorolható bűn-

ügy nem történt és általában elmondható, hogy Dóc közbiztonsága megfelelőnek mondható. 

A közlekedési morál is jónak mondható, két esetben indult közlekedésrendészeti eljárás. To-

vábbá elmondta, hogy két alkalommal érkezett rendezvény biztosítására felkérés, melyet tel-

jesítettek. 

 

Tóth Margit polgármester megköszönte a beszámolót és megkérdezte, hogy van-e kérdés, 

hozzászólás. 

 

Hozzászólás 

 

Biczók Imre képviselő elmondta, hogy valóban sok elhagyatott tanya van és probléma még az 

is, hogy a külterületi lakosok nem fordítanak kellő figyelmet az idegenekre vagy más figyel-

meztető jelzésre pl: kutyaugatás, autókürt…stb.  

 

dr. Farkas .László őrsparancsnok. egy bűnmegelőzési lakossági fórum megtartását javasolja, 

hogy tájékoztassák a külterületi lakosokat a veszélyekről. 

 
Megérkezett Priváczki-Juhász Zsolt és Godó Imre az Alföldvíz 

Zrt. képviseletében. 
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Tóth Margit polgármester támogatja a lakossági fórumról szóló felvetést és javasolja egy 

előzetes igényfelmérés elkészítését, melynek eredményéről tájékoztatjuk a rendőrséget.  

 

Turda Gábor képviselő elmondja, hogy véleménye szerint is megfelelő Dócon a közbizton-

ság és köszönetét fejezte ki a fokozott rendőri jelenlétért, rendezvényeken való részvételért. 

 

Tóth Margit polgármester is megköszöni az önzetlen munkát, kiemelten a települési rendez-

vényeken való jelenlétért, azok biztosításáért. Az írásban és határidőre megküldött beszámolót 

is megköszönte. 

 

Tóth Margit polgármester megkérdezte Sipos György képviselőt, a Pénzügyi, Ellenőrző és 

Ügyrendi bizottság elnökét, hogy a bizottság tárgyalta-e az előterjesztést?  

 

Sipos György képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi bizottság tárgyal-

ta az előterjesztést és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. 

 
Több hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte a határozati javaslat elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
 
14/2017.(III.29.) Kt. határozat 
 

Tárgy: Beszámoló Dóc község 2016. évi közrendjéről és közbiztonságáról 

 

H a t á r o z a t 

 

 

1. Dóc Község Képviselő-testülete a Magyarország helyi önkormányzatai-

ról szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § 17. pontja, valamint a 

Rendőrségről szóló 1994. évi XXXIV. törvény 8. § (4) bekezdése alap-

ján a sándorfalvi őrsparancsnoknak Dóc község 2016. évi közbiztonsá-

gának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az 

azzal kapcsolatos feladatokról szóló beszámolóját elfogadja. 

 

2. Dóc Község Önkormányzat Képviselő-testülete elismerését és köszöne-

tét fejezi ki Dr. Zélity László rendőr ezredes, rendőrségi főtanácsos, ka-

pitányságvezető úrnak, vezetőtársainak és valamennyi munkatársának 

az elmúlt évben Dóc község közössége biztonságérzete, valamint a 

közbiztonsága érdekében végzett munkájáért. 
 

Határidő: azonnal 

Felelős: Tóth Margit polgármester 
 

2. Napirendi pont 

Tárgy: Beszámoló a Képviselő-testület jogkörében a két ülés között kiadott döntésekről, uta-

sításokról, fontosabb tárgyalásokról, valamint a lejárt határidejű határozatok végre-

hajtásáról 

Előadó: Tóth Margit polgármester 

 

Tóth Margit polgármester a beszámolója kiegészítéseként elmondta, hogy felfüggesztette a 

falukemence használatát. Emiatt az írásos anyaghoz mellékelt egy fotót, melyen látszik a ke-
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mence állapota, melyet már egy szakember is megtekintett. Elmondta, hogy a kemencével 5 

éve nem történt karbantartási munka és érkezett egy ajánlat a karbantartására, kijavítására. 

 

Hozzászólás 

 

Biczók Imre képviselő a mai napon személyesen megtekintette a kemencét és valóban ideje 

van egy karbantartás elvégzésének. Ezt követően megkérdezte, hogy a beszámolóban említett 

zászlólopással és rongálással kapcsolatban van-e valamilyen előrelépés? 

 

Tóth Margit polgármester rövid tájékoztatásában elmondta, hogy az ügy jelenleg még fo-

lyamatban van, ezért részletes tájékoztatást nem tud adni az ügyről. 

 

Turda Gábor képviselő a kemencével kapcsolatban elmondja, hogy sajnálja a használat fel-

függesztésével kapcsolatban kialakult helyzetet, de tekintettel a kemence jelenlegi állapotára, 

támogatja annak kijavítását. 

 

Ficsor Zoltánné alpolgármester elmondta, hogy az ajánlat egy átmeneti megoldást nyújt a 

kemence állapotára, ezért javasolja a következő évi költségvetés elkészítésénél a kemence 

teljes felújításának költségét figyelembe venni. 

 

Tóth Margit polgármester megköszönte a hozzászólásokat és ő is támogatja az alpolgármes-

ter felvetését. 

 
Több hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte a határozati javaslat elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

15/2017. (III.29.) Kt. határozat 
 

H a t á r o z a t 

 

 
Dóc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgár-

mester beszámolóját a képviselő-testület jogkörében a két ülés 

között kiadott döntésekről, utasításokról, fontosabb tárgyalá-

sokról elfogadja.  

 
3. Napirendi pont 

Tárgy: Dóc Községi Önkormányzat Képviselő – testületének …/2017.(…) önkormányzati 

rendelete az önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás és rendelkezés szabályairól 

Előadó: Tóth Margit polgármester 

 
Tóth Margit polgármester megkérdezte, dr. Török Éva aljegyzőt, hogy kívánja-e kiegészíteni 

az önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás és rendelkezés szabályairól szóló önkormány-

zati rendelettervezetet? 

 

dr. Török Éva aljegyző nem kívánja kiegészíteni. Elmondta, hogy egy viszonylag jól hasz-

nálható vagyonrendelet került megalkotásra, melynek erősségei és gyengeségei majd annak 

gyakorlati alkalmazásával fognak kiderülni. 

 

Hozzászólás 

 

Tóth Margit polgármester megkérdezte Sipos György képviselőt, a Pénzügyi, Ellenőrző és 
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Ügyrendi bizottság elnökét, hogy a bizottság tárgyalta-e a rendelettervezetet?  

 

Sipos György képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi bizottság tárgyal-

ta a rendelettervezetet és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. 

 
Mivel hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte az önkormányzati vagyonnal való gaz-

dálkodás és rendelkezés szabályairól szóló önkormányzati rendelettervezet elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 
 

3/2017. (III.30.) önkormányzati rendelet 
 

 

Tárgy: Dóc Községi Önkormányzat Képviselő – testületének …/2017.(…) önkormányzati 

rendelete az önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás és rendelkezés szabályairól  

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megalkotta a 

3/2017.(III.30.) önkormányzati rendeletét az önkormányzati va-

gyonnal való gazdálkodás és rendelkezés szabályairól 

 
 

4. Napirendi pont 

Tárgy:Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének …/2017.(…) önkormányzati ren-

delete a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 7/2015.(IV.30.) önkormányzati 

rendelet módosítására 

 

Tóth Margit polgármester megkérdezte, dr. Török Éva aljegyzőt, hogy kívánja-e kiegészíteni 

a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 7/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet mó-

dosítására vonatkozó rendelettervezetet? 

 

dr. Török Éva aljegyző nem kívánja kiegészíteni az előterjesztést. A közszolgáltató adatszol-

gáltatása alapján szükséges a változást átvezetni a rendeleten. 

 

Hozzászólás 

 

Biczók Imre képviselő az áprilisi lomtalanítás vonatkozik a külterületre is? 

 

Tóth Margit polgármester elmondta, hogy úgy tudja, hogy korábban külön igényfelmérés 

alapján történt a külterületi lomtalanítás, amiért külön költséget számoltak fel az önkormány-

zatnak, mert külön konténert kellett igényelni. Utána fognak járni, hogy ez idén is megoldha-

tó-e. 

 

dr. Török Éva aljegyző türelmet kért a felmerült kérdés tisztázására, a közszolgáltatóval 

egyeztetni szükséges a válasz előtt, mert meg kell nézni, hogy a külterületen elvégzik-e egy-

időben a belterülettel? A közszolgáltatóval történt egyeztetés után adnak választ a kérdésre. 

 

Tóth Margit polgármester megkérdezte Sipos György képviselőt, a Pénzügyi, Ellenőrző és 

Ügyrendi bizottság elnökét, hogy a bizottság tárgyalta-e a rendeletmódosítást?  

 

Sipos György képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi bizottság tárgyal-

ta a rendeletmódosítást és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. 
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Mivel hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte a hulladékgazdálkodási közszolgáltatás-

ról szóló 7/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet módosítás elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

 

4/2017. (III.30.) önkormányzati rendelet 
 

Tárgy: Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének …/2017.(…) önkormányzati ren-

delete a hulladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 7/2015.(IV.30.) önkormány-

zati rendelet módosítására 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megalkotta 

4/2017.(III.30.) önkormányzati rendeletét az önkormányzat hul-

ladékgazdálkodási közszolgáltatásról szóló 7/2015.(IV. 30.) ön-

kormányzati rendelet módosítására 
 

 

5. Napirendi pont 

Tárgy: Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének ../2017.(..) önkormányzati rende-

lete az egészségügyi alapellátás körzeteiről  

 

Tóth Margit polgármester megkérdezte, dr. Török Éva aljegyzőt, hogy kívánja-e kiegészíteni 

az egészségügyi alapellátás körzeteiről szóló önkormányzati rendelettervezetet? 

 

dr. Török Éva aljegyző nem kívánja kiegészíteni a rendelettervezetet? 

 

Hozzászólás 

 

Tóth Margit polgármester megkérdezte Sipos György képviselőt, a Pénzügyi, Ellenőrző és 

Ügyrendi bizottság elnökét, hogy a bizottság tárgyalta-e a rendelettervezetet?  

 

Sipos György képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi bizottság tárgyal-

ta a rendelettervezetet és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. 

 
Mivel hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte az egészségügyi alapellátás körzeteiről 

szóló önkormányzati rendelet elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

 

5/2017. (III.30.) önkormányzati rendelet 
 

 

Tárgy: Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének ../2017.(..) önkormányzati rende-

lete az egészségügyi alapellátás körzeteiről 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megalkotta az 

5/2017.(III.30.) önkormányzati rendeletét az egészségügyi alapellá-

tás körzeteiről 
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6. Napirendi pont 

Tárgy: Tájékoztató az Alföldvíz Zrt. 2016. évi ivóvíz közszolgáltatására vonatkozó tevékenységéről 

 

Tóth Margit polgármester köszöntötte az Alföldvíz Zrt. részéről megjelent Priváczki-

Juhász Zsolt divízióvezetőt és Godó Imre urat, majd ismertette a napirendi pontot. Megkér-

dezte, hogy van-e kiegészíteni valójuk a megküldött anyaggal kapcsolatban? 

 

Priváczki-Juhász Zsolt divízióvezető elmondta, hogy nincs olyan dolog, amellyel kiegészí-

tené a tájékoztatót, de amennyiben felmerült bármilyen kérdés az ivóvízzel, vízszolgáltatás-

sal kapcsolatban, azokra válaszol. 

 

dr. Török Éva aljegyző elmondta, hogy a pénzügyi bizottság ülésén felmerült kérdésként, 

hogy a tavaly nyáron tapasztalt furcsa, kiugróan magas vízfogyasztás. Megkérdezte, hogy 

ennek az okát sikerült-e felderíteni? Azt gondolja, hogy az egy rendkívüli esemény volt és 

ennek kapcsán felmerült, hogy szükség van rendeletben szabályozni a vízfogyasztás korláto-

zását bizonyos esetekben. Ehhez kéri a szolgáltató közreműködését az elkészült rendeletter-

vezet véleményezésében. 

 

Priváczki-Juhász Zsolt divízióvezető mindenképpen érdemes lenne egy szabályozás. 

A tavalyi esethez visszatérve, természetesen megvizsgálták az esetet és a műszaki adatok 

alapján azt vélelmezik, hogy valaki illegálisan rácsatlakozott a tűzcsapra, amely nem lezárt 

szerelvény, és onnan vételezett vizet. Valószínűsítik, hogy ez okozta a rendkívüli vízelvételt 

az említett időszakban. 

A rendelettel kapcsolatban elmondta, hogy szívesen állnak az önkormányzat rendelkezésére, 

várják a rendelettervezet megküldését. Továbbá elmondta, hogy az elmúlt évben a hőségria-

dó elrendelésekor megtörtént a lakosság vízfelhasználással kapcsolatos tájékoztatása. 

 

Biczók Imre képviselő megkérdezte, hogy a víz megtisztítására használt különféle anyagok 

nem fogják leoldani a régi PVC csövek oldalára tapadt biofilm réteget és ezzel szennyezni 

az ivóvizet? 

 

Priváczki-Juhász Zsolt divízióvezető a beüzemeléskor egy teljes településre kiterjedő háló-

zatöblítés, hálózattisztítás alkalmával megtörtént az említett biofilm réteg eltávolítása. En-

nek ellenére, amennyiben alkalom- vagy pontszerűen lépne fel vízszennyeződéssel kapcsola-

tos panasz, akkor azonnali értesítést kérnek, hogy elvégezzék a hálózattisztítást az aktuális 

szakaszon, esetlegesen újra az egész településre kiterjedően. 

 

Tóth Margit polgármester külön köszönetet mond Godó Imre úrnak, aki a felmerült prob-

lémákat azonnal igyekszik megoldani. Majd elmondta, hogy valóban megtörtént a lakosság 

tájékoztatása az elmúlt évben a hőségriadó elrendelését követő vízfelhasználásról a Dóci 

Hírhozóban. 

 

Mivel hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte a tájékoztatás elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igennel a tájékoztatást elfogadta. 

 

Priváczki-Juhász Zsolt és Godó Imre elment. 

 

 

7. Napirendi pont 

Tárgy: Sándorfalvi Közös Önkormányzati Hivatal 2016. évi beszámolója 
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Tóth Margit polgármester megkérdezte dr. Török Éva aljegyzőt, hogy kívánja-e kiegészíte-

ni a beszámolót? 

 

dr. Török Éva aljegyző megköszönte a lehetőséget, de nem kívánja kiegészíteni az írásos 

beszámolót. 
 

Tóth Margit polgármester először is megköszönte a maga és a képviselő-testület nevében 

az alapos és mindenre kiterjedő beszámolót, nagyon igényes munka. Elmondta, hogy a két 

önkormányzat együttműködése példaértékű. Roppant jól képzett gárda működik a háttérben 

a mindennapi munkát segítve. Ezúton kéri dr. Török Éva aljegyző asszonyt, hogy tolmácsol-

ja köszönetét a Sándorfalvai Közös Önkormányzati Hivatalnál dolgozók részére. 

 

Sipos György képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi bizottság tárgyal-

ta a beszámolót és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. 

 
 

Hozzászólás 

 
Mivel hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte a beszámoló elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
 

16/2017.(III.29.) Kt. határozat 
 
Tárgy: Sándorfalvi Közös Önkormányzati Hivatal 2016. évi beszámolója 
 

H a t á r o z a t 

 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő- testülete a Magyarország 

helyi önkormányzatairól szóló CLXXXIX. törvény 81. § (3) be-

kezdés f) pontja alapján az alábbi határozatot hozza: 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Sándorfalvi 

Közös Önkormányzati Hivatal 2016. évről szóló beszámolóját el-

fogadja. 
 

8. Napirendi pont 

Tárgy: Dóc Községi Önkormányzat 2017. évi Közbeszerzési terve 

Előadó: Tóth Margit polgármester 
 

Tóth Margit polgármester ismertette az előterjesztést, tájékoztatta a képviselő-testületet ar-

ról, hogy a közbeszerzési terv elfogadásával törvényi kötelezettségnek tesznek eleget, majd 

megkérdezte, hogy van-e ezzel kapcsolatban valakinek kérdése, véleménye, javaslata. 

Sipos György képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi bizottság tárgyal-

ta az előterjesztést és elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. 

 

Hozzászólás 

 
Mivel hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte az előterjesztés elfogadását. 
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Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hoz-

ta: 
 

17/2017.(III.29.) Kt. határozat 
 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő – testülete a közbeszerzésekről 

szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42.§ (1) bekezdésében foglaltak alapján 

az alábbi határozatot hozza: 

 
1. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a határozat mellék-

letét képező Dóc Községi Önkormányzat 2017. évi közbeszerzési 

tervét jóváhagyja. 

 

2. A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy az elfogadott 2017. évi 

közbeszerzési intézkedjen tervet a Közbeszerzési Hatóság részére 

küldje meg és Dóc Községi Önkormányzat honlapján történő megje-

lentetéséről. 

 

Határidő: 2017. március 31. 

Felelős: Dr. Bánfi Margit jegyző 

9. Napirendi pont 

Tárgy: Tájékoztató a Bianco Szociális Szövetkezet és az ÉP-SZÉP HÁZ Szociális 

Szövetkezet megalakulásáról 
 

Megérkezett Kádár Katalin a Bianco Szociális Szövetkezet képviselője. 

 

Tóth Margit polgármester köszöntötte Kádár Katalint a Bianco Szociális Szövetkezet képviselőjét, 

majd elmondta, hogy az elmúlt testületi ülésen döntöttek arról, hogy kérnek egy tájékoztatót a Bianco- 

és ÉP-SZÉP HÁZ Szociális Szövetkezetek aktuális helyzetéről és átadta a szót Gyalog Attilának. 

 

Gyalog Attila elmondta, hogy a cégbejegyzés során felmerült technikai probléma miatt nem ő, hanem 

Deák Gergő lesz az ÉP-SZÉP HÁZ Szociális Szövetkezet igazgató elnöke, de semmi más akadály 

nem gördül a szövetkezet megalakulásába. 

 

Hozzászólás 

 

dr. Török Éva aljegyző megkérdezte, hogy jól értette, hogy a papírok be vannak adva a cég-

bírósághoz, a bejegyzés jelenleg folyamatban van? 

 

Gyalog Attila igen, a bejegyzéshez szükséges iratok be lettek adva és a határozatot várják. 

 

dr. Török Éva aljegyző megköszönte a választ. 

 

Tóth Margit polgármester megköszönte a megjelenést az ÉP-SZÉP HÁZ Szociális Szövet-

kezet képviselőinek. 

 

Gyalog Attila és Deák Gergő elment. 
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Kádár Katalin elmondta, hogy a cégbejegyzésről szóló végzést kézhez kapták és ezzel 2017. 

március 20-i dátummal bejegyzésre került a Bianco Szociális Szövetkezet. 

Jelenleg a pályázat előkészítése van folyamatban, árajánlatok, mellékletek beszerzése. Ez a 

pályázat hátrányos helyzetű munkavállalók könyvelési képzését jelenti, akiket később köny-

velési feladatok ellátásába kívánnak bevonni. A szociális szövetkezet egy könyveléssel fog-

lalkozó cég lenne. Kéri, hogy amennyiben van kérdés a képviselők, jelenlévők részéről, akkor 

azokra szívesen válaszol. 

 

Hozzászólás 

 

Biczók Imre képviselő megkérdezte, hogy mit jelent a szociálisan rászorult hátrányos helyze-

tű családok segítése? 

 

Kádár Katalin elmondta, hogy amennyiben nyer a pályázat, úgy a helyi civil szervezetek, 

egyesületek könyvelési feladatait térítésmentesen elvégzik, valamint egyéb más ötletre is nyi-

tottak és lehetőségeikhez mérten segítséget nyújtanak. 

 

Mivel hozzászólás nem volt, így a polgármester kérte a tájékoztatás elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igennel a tájékoztatást elfogadta. 

 

 

Mivel több hozzászólás nem volt, így a polgármester megköszönte a megjelenteknek a részvé-

telt és a közmeghallgatást 14 óra 30 perckor bezárta.  

 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 

 Tóth  Margit s.k. Dr. Török Éva s.k. 

 polgármester aljegyző 

 


